
Z A P I S N I K 
1. seje Sveta staršev, ki je bila 26. 9. 2024 

ob 17.00 v zbornici OŠ Artiče. 
 
 

Prisotni: Manca Omerzu, Patricia Jagodič, Rebeka Topolnik, Lea Šinko, Nataša Kocić, Sonja 
Bevc, Nataša Ogorevc, Romana Zorko, Larisa Tekavčič, Jasmina Jeršin, Janja Muhič, Valentina 
Kokošinek, Vanja Veselič, vodja vrtca Natalija Petelinc in ravnateljica Vesna Bogovič. 
Opravičeno odsotni: Sanja Starc, Damir Kovačič, Karmen Pfeifer Lapuh in Tadeja Bratanič. 
 
Dnevni red: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti 
2. Konstituiranje Sveta staršev in volitve predsednika ter podpredsednika Sveta staršev  
3. Predlog dnevnega reda 
4. Obravnava in potrditev zapisnika prejšnje seje 
5. Poročilo o uresničevanju Letnega delovnega načrta in vzgojnega načrta za šolsko leto 

2023/24 
6. Letni delovni načrt, Vzgojni načrt za šolsko leto 2024/25, Hišni red ter Pravila šolskega 

reda 
7. Razvojni načrt 2024-2028 
8. Pravila o prilagajanju šolskih obveznosti, Pravila šolske prehrane 
9. Imenovanje upravnega odbora šolskega sklada, članov staršev v pritožbeno komisijo, 

predstavnikov staršev v svet šole in komisije za sprejem otrok v vrtec 
10. Razno 

 
 
K 1. točki 
Ravnateljica je prisotne pozdravila in ugotovila sklepčnost. Od 17 (sedemnajstih) članov je bilo 
prisotnih 13 (trinajst).  
 
K 2. točki 
Ravnateljica je pozvala predstavnike razredov, da se predstavijo in da izvolijo predsednika in 
podpredsednika Sveta staršev. Volitve so praviloma javne. 
Sklep: Člani Sveta staršev so soglasno sprejeli sklep, da so volitve javne in za predsednico 
Sveta staršev imenovali Sonjo Bevc, za podpredsednico Romano Zorko. Mandat 
novoizvoljenih članov traja eno leto in je vezan na status učenca.  
 
K 3. točki 
Ravnateljica je predala besedo novoizvoljeni predsednici Sonji Bevc, ki je prebrala dnevni red.  
Sklep: Predlog dnevnega reda so člani Sveta staršev soglasno potrdili z dvigom rok. 
 
K 4. točki 
Člani so zapisnik prejšnje seje prejeli po elektronski pošti.  
Sklep: Člani Sveta staršev so zapisnik seje soglasno potrdili z dvigom rok. 
 
 



K 5. točki 
Poročilo o uresničevanju LDN in vzgojnega načrta za šolsko leto 2023/24, ki je bil priložen 
gradivu: predsednica je besedo predala ravnateljici, ki je izpostavila nekaj točk iz poročila. 
Ravnateljica je povedala, da je bilo lani v šolo vpisanih 208 učencev in 106 otrok v vrtcu. Delo 
v šoli je potekalo v 10 oddelkih, v vrtcu v 6 oddelkih. V vrtcu spodbujamo otroke, da so 
vedoželjni, raziskovalni, veliko časa preživimo zunaj, kar je naša prednost, ker živimo na deželi. 
Igra je otrokova prva dejavnost, kajti z njo se razvija. Igralnice ponujajo različne dejavnosti, v 
katere se otrok vključi sam. Vse to nam omogoča nov sodoben vrtec. 
 
V šoli je pridobivanje znanja na prvem mestu. Uspeh ni bil 100 %, ker je (en) učenec ponavljal. 
Rezultati NPZ so v okviru slovenskega povprečja. Narejena je bila temeljita analiza z dogovori, 
kako in kje moramo dati večje poudarke. Otrokom smo ponudili tekmovanja iz znanj, najbolj 
uspešni smo bili v Logični pošasti. Pri športnih tekmovanjih smo bili najuspešnejši pri 
nogometu (4. mesto v državi) in v atletiki (2. in 5. mesto v državi).  
Nadstandardne dejavnosti so bile izvede v celoti. Izvedli smo vse šole v naravi. Organizirali smo 
tudi strokovno ekskurzijo v London za nadarjene. Sodelovanje s starši je 80 %. 
Projekti: eko šola in vrtec, zdrava šola, akcija zbiranja starega papirja (cca 11 ton), obdaritev 
Dedek Mraz je bila izvedena, darila so prejeli vsi vrtčevski otroci in tudi tisti zunanji, za katere 
vemo, da živijo na našem območju. Pri obdarovanju vrtčevskih otrok je sodelovala tudi občina, 
tako da je bilo darilo še bolj bogato. V šoli prejmejo darilo le tisti, ki se zanj odločijo. V nižjih 
razredih so to ponavadi vsi učenci, pri starejših pa po starosti interes pada.  
Na šoli smo imeli 27 učencev s posebnimi potrebami, v vrtcu 3, od tega imata 2 spremljevalca 
in 11 nadarjenih otrok. Za vsakega od teh učencev smo naredili individualni načrt dela. 
 
Program dela je v tesni povezavi z vzgojnim načrtom, ki je bil priložen gradivu. Pomembno je 
sodelovanje s straši s katerimi razrešujemo vzgojne težave. Veliko delamo na preventivi. 
 
Poročilo o uresničevanju LDN in vzgojnega načrta šolskega leta 2023/24 sta Prilogi 1 in 2 
zapisnika. 
Sklep: Člani Sveta staršev so z dvigom rok potrdili poročili o izvajanju LDN in vzgojnega 
načrta 2023/24.  
 
K 6. točki 
LDN za šol. leto 2024/25, ki je bil priložen gradivu: Starši so z razredniki na roditeljskem 
sestanku že govorili o nadstandardnih storitvah, ki so plačljive in neobvezne. Udeležbo 
zagotavljamo tudi socialno ogroženim. V letošnjem šolskem letu imamo vpisanih 218 učencev, 
v enajstih oddelkih in 94 predšolskih otrok (do konca šolskega leta 108) v vrtcu, v šestih 
oddelkih. Opredelili smo vse dejavnosti, projekte, sodelovanje z drugimi institucijami, skrbimo 
za okolje. Šola sodeluje s klubi, ki ponujajo nogomet, rokomet, gimnastika, mažoretke, 
plezanje, balet, atletika za mlade, v vrtcu pa rokomet, nogomet, ples. Katere dejavnosti se 
bodo izvajale, bomo na osnovi prijav videli šele v oktobru. Držali se bomo ustaljenih in novih 
projektov Eko šola in vrtec, Zdrava šola, Dvig digitalnih kompetenc, Podnebne spremembe, 
gozdni vrtec, Erasmus+. Junija smo se uspešno prijavili na Javni razpis Ministrstva za 
izobraževanje ter na občino Brežice za sofinanciranje dodatne ure športa, ki se izvajajo v 
drugem in tretjem razredu kot dodatna ura športa. Pozornost dajemo zdravemu 
prehranjevanju in smernicam.   



Dobro sodelujemo tudi z drugimi institucijami, skrbimo za okolje. Še naprej bomo preprečevali 
medvrstniško nasilje, kjer nam veliko pomaga svetovalna služba.  
Spomladi smo bili uspešni pri prijavi Erasmus+. Trenutno je naša učiteljica v Talinu (Estonija), 
kjer iščemo partnerje. 
Skrbimo za kader in trenutno imamo učitelje z vsemi pogoji za delovno mesto, ki ga opravljajo, 
razen najmlajše učiteljice, ki imajo še zagovor diplome. Bliža se upokojitev učitelja fizike, 
tehnike in računalništva. Vemo, da bomo težko dobili nadomestni kader, še posebno, ker smo 
manjša šola. Dogaja se in se še bo dogajalo, da si bomo šole med seboj kradle kader.  
 
Rebeka Topolnik je izpostavila interesne dejavnosti na šoli, predvsem folkloro. Tretji razred je 
zopet izpadel. Opozarja na preskoke med razredi, kar se ji ne zdi prav. Ravnateljica je 
odgovorila, da imamo na šoli le dve usposobljeni delavki. Starejšo skupino prevzame sama, 
mlajše pa ima Janja Omerzu. Najprej gredo v sedmi, osmi in deveti razred. Če je prijav premalo, 
povabijo še 6. razred. Učenci 4. in 5. razreda so ostali v skupini od lani in teh je trenutno dovolj. 
Za mlajše pa nimamo več mentorjev. Že leta imamo težave z muzikanti, za mentorstvo pa je 
potrebno opraviti tudi izobraževanje in izpit. Od starejših iz društva KUD Oton Župančič Artiče 
mentorstva ni želel nihče prevzeti. Zadevo bomo rešili z novo zaposleno učiteljico Nika Kmetič, 
ki je aktivna folklornica tudi sama. Najprej bomo povabili 3. razred. Če bo dovolj prijav, bo 
delala samo z njimi. Če prijav ne bo dovolj, bomo ponudili še učencem 2. razreda. Maksimum 
plesalcev je 25. 
 
Rebeka Topolnik je izpostavila še športni krožek. Ravnateljica je odgovorila, da smo se prijavili 
na razpis in pridobili dodatne ure športa, da se lahko potem kombinira šport z interesnimi, ter 
da so deležni vsi učenci. 
 
Natašo Kocić zanima ali bodo letošnji sedmošolci šli v London tako kot v šolskem letu 2023-
24. Otroci se med seboj pogovarjajo in eni gredo, drugi ne. Ravnateljica je povedala, da se bo 
pogovorila z učiteljico. 
 
LDN 2024/25 je Priloga 3, Vzgojni načrt za šolsko leto 2024/25 Priloga 4, Pravila šolskega reda 
Priloga 5, tega zapisnika. 
Sklep 1: Člani Sveta staršev so podali pozitivno mnenje LDN za šolsko leto 2024/25. 

Sklep 2: Člani Sveta staršev so sprejeli predlagan nadstandardni program za šolsko leto 

2024/25. 

Sklep 3: Člani Sveta staršev so soglasno podali pozitivno mnenje k Pravilom šolskega reda in 

Hišnega reda, ki ju sprejme Svet zavoda OŠ Artiče. 

 
K 7. točki  
Ravnateljica je povedala, da je bil Razvoji načrt 2024-2028 poslan v gradivu in dodala, da iz 
njega izhaja letni delovni načrt. Razvoji načrt temelji na zakonskih predpisih, viziji, načinu 
pridobivanja veščin, kadrih. Opredelili smo naloge in cilje za naslednje šolsko leto. V vrtcu 
prevladujejo čustva in medsebojni odnosi, v šoli pa vzgojno delovanje, medsebojni odnosi, 
pomoč, medgeneracijsko sodelovanje. V šoli moramo osvojiti procesno znanje, to je bralna 
pismenost, ki se začne že v vrtcu: potujoča torba in stolček, ko otrok predstavi prebrano iz 
potujoče torbe. V razvojnem načrtu so zapisana tudi pričakovanje glede sanacije šole. To, kar 
smo zapisali, nič več ne drži. Letos bi morali začeti s sanacijo, župan jo je odložil, ker finančnih 
sredstev s strani države nismo dobili, za občino pa je to prevelik zalogaj. Naslednjič bo državni 



razpis za sredstva v letu 2026 in samo občina, kot ustanoviteljica šole, se lahko nanj prijavi. 
Sanacija je nujno potrebna, na kar opozarjamo župana. V likovni učilnici je v primeru dežja, 
curek iz luči, iz stropa. Te učilnice ne uporabljamo. Razpoka na hodniku proti likovni učilnici: 
ogledala sta si jo gradbena inšpektorica in gradbeni izvedenec, ki je povedal, da je stabilnost 
zgradbe dobra, da se stavba ne bo kar porušila. Steno smo zakrili, v primeru, da ne bi odpadel 
omet, ker so učenci vsak dan na hodniku in da ne bi bilo poškodb. Razpoko bo potrebno 
sanirati. Kje bomo v času sanacije, še nismo razreševali, občina pa je o vsem obveščena. 
 
Romana Zorko je glede razpoke dodala, da bi rada izvedela ime in priimek izvedenca in 
inšpektorice ter videla njun zapisnik. Kot predstavnica sveta staršev, bi rada o tej zadevi 
obvestila tudi druge starše. Ravnateljica je dodala, da zapisnika še nismo prejeli in da bomo 
obvestili tudi druge starše.  
 
Sklep: Člani Sveta staršev so Razvojni načrt 2024-2028 potrdili z dvigom rok. 
 
K 8.točki 
Ravnateljica je starše obvestila o spremembah v Pravilih o prilagajanju šolskih obveznosti in v 
Pravilih šolske prehrane, ki so se zgodila zaradi sprememb zakona in to smo morali popraviti. 
Pravila o prilagajanju šolskih obveznosti: starši lahko predlagajo pridobitev statusa učenca 
športnika ali učenca umetnika. Status učenca perspektivnega športnika lahko pridobi učenec, 
ki je registriran pri nacionalni panožni športni zvezi in tekmuje v uradnih tekmovalnih sistemih. 
Status učenca perspektivnega mladega umetnika lahko pridobi učenec, ki se udeležuje 
državnih tekmovanj s področja umetnosti. Ko šola obravnava vlogo za pridobitev statusa 
športnika, v javni evidenci preveri, če učenec izpolnjuje pogoje. Na osnovi dogovora se lahko 
učencem s statusom prilagodi ustno ocenjevanje, opraviči se odsotnost. Pravila šolske 
prehrane: od 1. 9. 2024 so do subvencije kosila v višini 50 % cene kosila upravičeni učenci, ki 
se redno šolajo in pri katerih povprečni mesečni dohodek na osebo, ugotovljen v odločbi o 
otroškem dodatku, presega zgornjo mejo 4. dohodkovnega razreda in ne presega zgornje meje 
5. dohodkovnega razreda, kot je opredeljeno v zakonu, ki ureja uveljavljanje pravic iz javnih 
sredstev. Učenec mora za to subvencijo biti prijavljen na kosilo.  
Sklep: Člani Sveta staršev so z dvigom rok potrdili spremembe v Pravilih o prilagajanju 
šolskih obveznosti in v Pravilih šolske prehrane. 
 
K 9. točki 
Imenovanje upravnega odbora šolskega sklada imenuje svet staršev. Izvoljena starša na 
prejšnji seji sta Tjaša Penev in Damir Kovačič. S strani učiteljev so izvoljeni:  Sonja Volk, Tjaša 
Žerjav, Lucija Kevo in Jana Kovačič. 
Sklep: Člani Sveta staršev so z dvigom rok potrdili nove člane za upravni odbor šolskega 
sklada. 
 
Imenovanje članov staršev v pritožbeno komisijo imenuje svet zavoda. Komisija šteje 10 
članov. Iz strani šole so predlagani: Monika Kostanjšek, Metka Žabjek, Janja Omerzu, Stanka 
Turšič Pungerčar, Simona Grubič, Mira Vogrin in Anja Urek. S strani staršev so do sedaj bili 
Romana Zorko, Petra Hotko in Damir Kovačič. Naloga komisije je, da na osnovi pisne pritožbe 
razreši problem glede statusa učenca, športnika, umetnika, vpisa in prepisa učenca. Mandat 
komisije je 4 leta (2024-2028). Na osnovi pritožbe ravnateljica skliče komisijo, ki je sestavljena 
iz 5 članov, 2 starša in 3 učitelji. Do sedaj pritožb ni bilo.  



Sklep: Člani Sveta staršev so za člane staršev v pritožbeno komisijo imenovali Manco 
Omerzu, Rebeko Topolnik in Damirja Kovačiča. 
 
Imenovanje predstavnikov staršev v svet zavoda: svet zavoda je sestavljen iz 11 članov, 3 s 
strani staršev (do sedaj Manja Ostrelič, Ksenija Satler Kovačič in Vanja Veselič), 3 predstavniki 
ustanovitelja (do sedaj Andrej Avšič, Jure Žlak in Jernej Vokalič, ostajajo tudi naprej) in 5 
predstavnikov iz šole (Lucija Kevo, Andraž Zaplotnik, Sonja Volk, Suzana Bogovič in Brigita 
Tošić). Mandat predstavnikom staršev in šole poteče 27.11.2024, zato moramo predlagati 
nove predstavnike staršev. 
Sklep: Člani Sveta staršev so za nove predstavnike staršev v svet zavoda soglasno potrdili 
Manco Omerzo in Vanjo Veselič kot predstavnice šole ter Jasmino Jeršin kot predstavnico 
vrtca. 
 
Imenovanje komisije za sprejem otrok v vrtec imenuje župan. Mandat komisije je 2 leti. 
Komisija ima 3 člane: predstavnika iz vrtca (do sedaj Sonja Cizel), starša (do sedaj Jure Žlak) in 
ustanovitelja. Komisija se sestaja, če je v vrtec vpisanih več otrok kot je prostih mest. Komisija 
na osnovi vloge za vpis otroka v vrtec točkuje kriterije. Na osnovi točk se naredi čakalni seznam 
otrok.  
Sklep: Člani Sveta staršev so soglasno potrditi članico Janjo Muhič za komisijo za sprejem 
otrok v vrtec. 
 
K 10. točki 
Ravnateljica je vprašala glede akcije Dedek Mraz 2024. Lani je bila cena šolskega darila 7 €, v 
vrtcu 12 €. Obdarimo vse vrtčevske otroke, v šoli pa tiste, ki se za darilo opredelijo. Vzgojiteljice 
pripravijo še predstavo. Za letos smo se odločili, da bo Dedek Mraz za vrtec popoldne. 
Povabljeni bodo vsi, ki so že v vrtcu in tisti zunanji, za katere pač vemo. Novembra bomo 
staršem poslali obvestila in prijavnice, poskrbeli bomo tudi za socialno ogrožene.  
Sklep: Člani Sveta staršev so soglasno potrdili, da se letos zopet izvede akcija Dedek Mraz, 
za vrtec 12 €, za šolo 7 €. Stroške pokrijejo starši. 
 
Ravnateljica je izpostavila vprašanje fotografiranja. V šoli izberemo najugodnejšo ponudbo. 
Fotografiranje je spomladi. Janja Muhič je dodala, da letošnje slike niso bile lepe, bile so 
zamazane. Predlaga, da se izbere drug fotograf, ne več Molan. Jasmina Jeršin je izpostavila, 
da je bila vzgojiteljica Špela sama z majhnimi otroci in sta bila fotografa Ventura do nje 
nesramna. Otroci so bili prestrašeni, jokali so, zato jih je poslal v igralnico, da se pomorijo. 
Takšnega fotografa si ne želi več. Vanja Veselič je pohvalila izbiro samo resne in vesele 
fotografije kot spomin na šolsko leto. Romana Zorko ima slabe izkušnje s fotografom 
Rožmanom. Njen sin je imel zaprte oči, fotograf ga je popravil, drugi otroci so se iz njega 
norčevali. Fotografa Rožmana in Molana si ne želi več. 
Sklep: Člani Sveta staršev so soglasno sprejeli, da se za fotografiranje 2025 izbere fotograf 
Ventura. 
 
Nataša Kocić je vprašala ali bo novoletni bazar 2024. Ravnateljica je odgovorila, da ja, tako 
kot je bilo v letu 2023. Pozvali bomo učence k sodelovanju, kdor bo želel, bo sodeloval. 
Sprememba glede na lani, stojnice bodo v telovadnici šole in ne v jedilnici. 
 



Sonja Bevc kot predstavnica turističnega društva je povedala, da so popravili koš in gol. 
Ravnateljica pa je povedala, da je bilo tako dogovorjeno. 
 
Romana Zorko je opozorila, da se preveč spodbuja komunikacija učitelj-učenec s pomočjo 
mobitelov, preko aplikacije Viber. Telefon ni za šolo, prav tako pa nimajo vsi učenci mobitela, 
tako da ne morejo sodelovati pri nalogah. Ravnateljica je odgovorila, da bo zadevo preverila. 
Rebeka Topolnik je na temo mobitelov dodala, da so se lani drugošolci dopisovali z drugošolci 
OŠ Senovo s pismi in da je bila zanimiva izkušnja. 
 
Rebeka Topolnik je izpostavila prvi šolski dan in policiste. Predlaga, da če ni policistov, da si 
pomagamo z upokojenimi gasilci. Ravnateljica je odgovorila, da je bil dogovor s policisti, da 
pridejo v Artiče, vendar sta na ta dan dve patrulji odšle v OŠ Cerklje ob Krki. Ugotovili so 
napako, ura je bila že prepozna, da bi prišli v Artiče in jih zato ni bilo. Rebeka Topolnik prosi 
za nov vozni red avtobusov in urnik interesnih dejavnosti, da bi bili tudi starši obveščeni. 
Izpostavila je še podaljšano bivanje v 3. razredu z vprašanjem domačih nalog. Ravnateljica je 
odgovorila, da nekateri starši želijo doma delati naloge skupaj z otrokom, bo pa zadevo še 
preverila pri učiteljici. 
 
Predsednica Sveta staršev Sonja Bevc se je prisotnim zahvalila za sodelovanje ter zaključila 
sejo ob 19.00. 
 
Datum: 1. 10. 2024  
Številka: 900-4/2024-5 
 
    Zapisala:          Predsednica Sveta staršev: 
Katja Ivanović                                       Sonja Bevc 


